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RG.0012.44.2017 

 

 

Protokół Nr 42/17 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 22 grudnia 2017 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 830 a zakończyła o 953. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje 

się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2017 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok oraz projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2018r. zostały 

jednocześnie przedstawione przez Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Elżbietę Krawiec. 
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Komisja proponuje, aby w planie wydatków na realizację Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok wycofać punkt 12 o treści: „Zajęcia 

profilaktyczne w szkołach realizowane przez Fundację Latarnik” i środki na ten cel 

przeznaczone – 1600 zł przesunąć do punktu 11 w brzmieniu: „Dofinasowanie do 

działalności Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych”. Ogółem na punkt 11 byłaby 

przeznaczona kwota 3600 zł. 

Proponowana zmiana została przyjęta w głosowaniu – 5 głosów „za”. 

 

W głosowaniu projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok został pozytywnie 

zaopiniowany – 5 głosów „za”– jednogłośnie. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2018r.  po przyjętej zmianie został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stalowa 

Wola na realizację zadania publicznego w 2018 roku przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie (brak radnego Rafała Bartochowskiego). 

 

Ad. IV/5. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu (dot. budowy chodnika w m. Chwałowice) przedłożyła Skarbnik Gminy 

Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu (dot. budowy chodnika w m. Radomyśl nad Sanem) przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem oraz projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 

2018 rok przedłożyła jednocześnie Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
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W głosowaniu projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok w głosowaniu 

został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Wolnych wniosków i zapytań nie było. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

   

            Przewodniczący Komisji 

 

                            Bolesław Puka 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 

 

 

 


